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          13/02/2022 
  

 22-2מן המניין    ישיבת מועצה    
 

 . 18:38 בשעהי"ב באדר א' התשפ"ב  13.2.22 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 חסרים: 

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 

 על סדר היום: 

 רו"ח אילוז אבנר. –בפני חברי המליאה הצגת גזבר הרשות  .1

 מר ישראל לישנסקי. –ך הצגת מנהל מחלקת חינו .2

 .177 –, חלקה 13213 –קבלת שטח ללא תמורה מישראל רזניק, גוש  .3

 .דיווחים .4

 .שונות .5

 

ולאחר מכן אבנראבי יציג עצמו בפני הפורום  הנושאים ישראל  ולכן נפתח  : אנו נשנה את סדר   ,

 .2בסעיף 

 נדון: 

 הצגת מנהל מחלקת חינוך מר ישראל לישנסקי. – 2לסעיף  

סקר את עברו ופרט את ניסיונו בתחום החינוך, עמד על תפיסת עולמו לתפקיד מנהל מחלקת    :ישראל

 החינוך וציין כי הוא רואה אתגר וזכות גדולה לקדם את תחום החינוך במושבה.

תודה רבה על דבריך ובהצלחה רבה בתפקיד חשוב זה, כהורה לילדים במערכות החינוך אני  חגי:  

עולמך לתפיסת  מתחבר  התלמידים    מאוד  מס'  את  להגדיל  במטולה  כיום  מרכזי  כיעד  רואה  ואני 

 אנחנו כאן לשרותך. –בכיתות ולשווק כלפי חוץ את בית הספר על מנת שירשמו עוד תלמידים 

 . 18:44ישראל עזב בשעה:  

 החינוך הפורמאלי יעבור מאלכס לישראל?האם לאור כניסתו של ישראל לתפקיד איריס: 

 שא יסוכם בימים הקרובים על ידי ראש המועצה ונפרסם בהתאם.זוהי עמדתי, הנואבי: 

 

 נוכחים: 

 מנכ"ל המועצה  –קובי נגר 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –אבנר אילוז 

 מנהלת לשכה –אריאלה לוי 

 מנהל מח' חינוך  –ישראל לישנסקי 
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 רו"ח אילוז אבנר. – הצגת גזבר הרשות בפני חברי המליאה  – 1לסעיף  

סקר את עברו ופרט את ניסיונו בעולם התקציבים בדגש על עבודה ברשויות אחרות טרם   אבנר:

כניסתו לתפקיד, ציין כי הוא התחבר למושבה וראוה זכות לעבוד במטולה. פרט את תפיסת עולמו  

לגבי ניהול תקציבים במועצה ועמד על האתגרים שבפתח. אבנר ציין כי הוא רואה את עצמו בתפקיד  

ים על מנת שיוכל להביא לידי ביטוי שינויים ותוכניות אותם הוא מתכנן להביא לידי  שנ  4לפחות  

 מימוש במועצה.

למרות הזמן הקצר על פי הממשקים שהיו לי עם אבנר ניתן לראות כי מדובר בגזבר שמכיר את אבי:  

 בהצלחה   –העבודה ברשות מקומית ואני בטוח כי יקדם משמעותית את ניהול התקציבים במועצה  

 רבה בתפקידך אנחנו כאן לשרותך.

 

 .177 –, חלקה 13213 –קבלת שטח ללא תמורה מישראל רזניק, גוש  –  3לסעיף  

מכר של ישראל רזניק הוא צריך להעביר את השטח של הכביש ללא תמורה לרשות   לצורך שטר אבי:  

 המועצה.

 פרט את הנוהל לגבי קבלת שטח ללא תמורה. יועמ"ש:

 יש לי שאלה ליועמ"ש, האם יש כאן עניין כספי? חגי:

 קבלת השטח הוא ללא תמורה ואין פה עניין כספי. יועמ"ש:

 13, חלקה  13213אבי: הצבעה עבור קבלת קרקע ללא תמורה ממר ישראל רזניק לצורך דרך בגוש  

 .177מגרש ארעי 

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 

 דיווחים  – 4סעיף  

אושרה למינוי ע"י מנהלת המחוז, בימים  –איילה פלרמן    – סטאטוס מחלקה לשירותים חברתיים  

 הקרובים נסכם את תנאי ומועד העסקתה.

אביב בימים הקרובים תוזמן למועצה על מנת לסכם את חוזה    נבחרה קרן דורקמן  - מבקרת מועצה 

 ההתקשרות עימה וקבלת אישור משרד הפנים.

הגישו מועמדות, תיקבע וועדת כ"א לסיכום    2  –משרה    50%יצאנו למכרז מהנדס    - מהנדס מועצה  

 המועמד.ת.

חברת    –עי  קצומבבחינת יועץ     –הקמה ותחזוקת תשתיות תקשורת ומערכות אבטחה טכנולוגיות 

 בפני וועדת מכרזים. 15/2 -טופ סקיי ליין תזומן לשימוע ב

 התייעלות אנרגטית נצא בחודש הקרוב. – מכרז קירוי שחב"ק )כולל תכנון והיתר(  
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ממתינים למוני חשמל במבני ציבור וקבלת הקצאה   – מגרש שחב"ק ומבני ציבור    – פוטו וולטאיי  

 מחברת חשמל.

  .15/2 -עדת מכרזים תמליץ בוו  – מכרז ביטוח המועצה 

 .15/2 -וועדת מכרזים תמליץ ב - מכרז עמדות הטענה  

 יש קבלן זוכה בכפוף לבדיקות מסמכים. – מכרז רחוב הראשונים 

 תנגדויות תהיה ישיבה במרץ.לאור ה –בית כנסת הר צפיה  

 צריכים לקבל תשובה משני קבלנים להמשך עבודה.  –מעון יום 

 יידחה למועד אחר.  -ביקור יו"ר קק"ל במטולה   15.2

נא להכניס ליומנים שעות מדויקות יפורסמו בסמוך    –  ביקור שר האוצר מר אביגדור ליברמן   15.3

 לביקור.

התחלנו עבודה ליישור קו בנושא בהובלת    –   תחילת אכיפה על חובות מסופקים וסדר בחובות עבר 

 חיקת חובות שהסתיים בהם הטיפול., גביית חובות שנין לגבות ומהגזבר החדש

 מליאה מוזמנים.ה חברי  –   למרץ   21-22  - דו יומי במרכז הארץ נדחה ל 

 . 21/2/2022 -ניתן להגיש עד ה האריכו בשבוע –הארכת מכרז שכונה חדשה  

 

 .19:01הישיבה הסתיימה בשעה:

 קובי נגרם: רש

               

  ______ ____________                                             _______ 

 קובי נגר                                                        אבי נדיב                

 עצהמנכ"ל המו                                           ראש המועצהמ"מ              


